
Ambicije po pitanju agrargnog budžeta za 2014. godinu su velike, ali je država u velikoj krizi i u budžetu
nema dovoljno para, izjavio je ministar poljoprivrede, šumarstva i vodoprivrede Dragan Glamočić.

On kaže da će nadležni biti "prezadovoljni" ako uspeju da održe budžet koji je bio prošle godine, ali da je
"realno je očekivati da će on biti za nijansu manji", što po njemu ne znači "da će poljoprivrednici biti
oštećeni".

"Mi ćemo napraviti određene uštede u našem ministarstvu, već smo počeli da režemo sve moguće
troškove, tako da ćemo nivo sredstava koji usmeren ka poljoprivredi ostaviti, ali će doći do promena u
načinu subvencionisanja, gde ćemo podržati nove tehnologije, unaprediti proizvodnju, a nećemo ići na
uranilovku kao što je bila situacija ranije" – rekao je Glamočić.

On je dodao da je gotovo 100 odsto subvencija za ratarstvo isplaćeno, a da je u momentu njegovog
preuzimanja ministarstva situacija po pitanju subvencija stočarstvu bila "katastrofalna", jer "ništa od
subvencija nije bilo isplaćeno", a da je pre nekoliko dana isplaćeno preko milijardu dinara stočarima.


